
Vi reserverar oss till förmån för våra yrkanden om att införa ett nämndsmål om att barn och elever 
ska må bra, samt högre andel ekologisk mat i skolan. 

Skolstressen är det enskilt största problemet i våra skolor. Det påverkar elever, i synnerhet flickor, 
negativt både vad avser lärande och mående. Bakgrunden till skolstressen är komplex men åtskilliga 
undersökningar visar att såväl orsaker som lösningar finns i skolan.  

Pojkars lägre betyg, i en kommun som generellt har mycket höga betyg för både pojkar och flickor, 
har blivit föremål för ett riktat mål från kommunfullmäktige. Att flickor drabbas hårdast av skolstress, 
i en kommen som har bland de mest stressade eleverna i landet, borde självklart innebära politiskt 
intresse på högsta nivå, i form av ett av kommunfullmäktige beslutat nämndsmål. Därför yrkade vi på 
att nämnden skulle föreslå ett sådant mål. 

Andelen ekologisk mat har under senare år legat över det nuvarande målvärdet på 25%. Ekologisk 
mat är inte allena saliggörande, men är en viktig pusselbit för att för att kommunen ska bidra till en 
hållbar matproduktion. 
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